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MODIFICATION ACCEPTANCE LETTER (MAL)
FOR

Approved Measuring Devices 

Type of Device

Electronic Register/Control System for Bulk Meters

Purpose

The purpose of this letter is to convey details of modifications to liquid measuring devices which have previously received
approval of type recognition from Measurement Canada. These modifications have been evaluated by the Approval Services
Laboratory in accordance with national requirements and shall be considered to be included within the scope of the originally
issued Notices of Approval specified in this document and any subsequent revisions to these Notices of Approval.

Scope

The modifications described in this letter affect devices identified in the following Notice(s) of Approval:

Approval Number

AV-2276

Applicant

Midwest Computer Register Corporation
Highway 65 North, Box 376

Hampton, Iowa, USA
50441

Description of Modifications

The MID:COM 8000 system currently installed in the field does not print the $ sign on the ticket for the unit price and total
price.  All MID:COM 8000 systems installed after 01/01/2005 shall have the $ sign on the ticket as per Weights & Measures
Act and Regulations.  All MID:COM systems installed prior to 01/01/2005 will comply with this $ sign requirement if and when
their software is updated.

Original signed by:

John Makin
Technical Coordinator –  Liquid Measurement
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Date : 15 novembre 2004

Dossier : AP-AV-04-0029

LETTRE D’ACCEPTATION DE MODIFICATION (LAM)
pour

Compteurs et appareils approuvés 

Type d’appareil

Enregistreur électronique/système de commande de compteurs de vrac

Objet

La présente lettre vise à expliquer les détails des modifications apportées aux compteurs dont le type a déjà été approuvé par
Mesures Canada. Ces modifications ont été évaluées par le Laboratoire des services d’approbation en conformité aux
exigences nationales et doivent être considérées comme faisant partie de la portée de l’avis d’approbation d’origine énuméré
dans le présent document et de toutes ses révisions subséquentes.

Portée

Les modifications décrites dans la présente lettre s’appliquent aux compteurs visés par l’avis d’approbation suivant :

Numéro d’approbation

AV-2276

Requérant

Midwest Computer Register Corporation
Highway 65 North, Box 376

Hampton, Iowa, USA
50441

Description des modifications

Le système de MID:COM 8000 actuellement installé dans le domaine n'imprime pas le signe du $ sur le billet pour le prix
unitaire et le prix total. Tous les systèmes de MID:COM 8000 installés après  01/01/2005 auront le signe de $ sur le billet
selon l'acte et les règlements de poids et mesures.  Tous les systèmes de MID:COM installés avant 01/01/2005 seront
conformes à cette condition de signe de $ si et quand leur logiciel est mis à jour.

Copie authentique signée par :

John Makin
Coordonnateur technique  

 mesure des liquides


